
Kleine correctie. Het gaat natuurlijk om beantwoording van de vragen in de vergadering van de 
commissie Sociaal Domein van 16 oktober a.s. en niet 17 oktober a.s.. 
 
Jan Veenstra (raadsgriffier) 

 
Van: Veenstra, Jan  
Verzonden: woensdag 3 oktober 2018 17:52 
CC: Hak, Monique <m.hak@huizen.nl>; Honing, Joke <j.honing@huizen.nl> 
Onderwerp: Commissievragen mw. Van den Berge (GL) over sexting 

 
Geachte leden van de commissie Sociaal Domein (in cc aan de overige raadsleden en lijstopvolgers), 
 
Onderstaand zend ik u de ingekomen commissievragen van mevrouw Van den Berge (GroenLinks) 
aan het college over de aanpak van de problematiek van sexting onder jongeren. Mevrouw Van den 
Berge vraagt het college om mondelinge beantwoording van de vragen in de vergadering van de 
commissie Sociaal Domein van 17 oktober a.s.. Mocht het college evenwel gelegenheid zien om de 
vragen eerder schriftelijk te beantwoorden (dan te adresseren aan de commissie) dan stelt zij dat 
zeer op prijs. 
 
Bij de behandeling van de vragen in de voornoemde commissievergadering kan de vragensteller en 
kunnen de overige commissieleden desgewenst aanvullende vragen stellen. 
 
Jan Veenstra (raadsgriffier) 
 
******************************************************** 
 
Van: Marian van den Berge [mailto:vandenbergemarian@gmail.com]  
Verzonden: woensdag 3 oktober 2018 17:11 
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl> 
Onderwerp: Re: schriftelijke commissievragen 
 
Geacht college, 
 
Sexting (het sturen van erotische berichtjes, filmpjes of foto's naar elkaar) is een wijdverbreid 
landelijk probleem onder jongeren. Vorig jaar kwamen er diverse incidenten vanwege sexting in het 
nieuws. De gemeente Rotterdam heeft zondagmiddag een grote campagne gelanceerd die tieners 
bewuster moet maken van de gevaren van sexting. De Rotterdamse aanpak voor het landelijk 
probleem sexting onderscheidt zich door zich in de eerste plaats te concentreren op het platform 
(Snapchat) waar jongeren aan sexting doen. De campagne die Rotterdam voert probeert jongeren 
erop te wijzen dat sexting  verstrekkende gevolgen kan hebben, en is gericht op bewustwording. 
Voor meer informatie over de Rotterdamse aanpak, zie: 
https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/nieuws/rotterdam-begint-campagne-tegen-snap-
sexting.9598091.lynkx  
 
Over het probleem van sexting heb ik de volgende vragen aan uw college. 
1. Bent u het met mij eens dat sexting een probleem is dat ook een aanpak van het Huizer 

gemeentebestuur en/of een aanpak in regionaal verband vraagt? 
2. Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke gemeentelijke maatregelen en/of maatregelen in regionaal 

verband staan u voor ogen of zijn inmiddels al van toepassing, en op welke termijn denkt u dat 
uitvoering van alle (beoogde) gemeentelijke en/of regionale maatregelen een feit zal zijn? 

 
Het mondeling antwoord op deze vragen zie ik graag in de vergadering van de commissie Sociaal 
Domein van 17 oktober a.s. tegemoet. Indien u gelegenheid ziet om al voorafgaand aan deze 
commissievergadering een schriftelijk antwoord te geven, dan stel ik dat zeer op prijs. 
 
M. van den Berge 
(GroenLinks) 
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